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P r o t o k ó ł  Nr LIV/23 

 

 s e s j i  Rady Miasta Działdowo 

odbytej w dniu 23 lutego 2023 roku, pod przewodnictwem pana Romualda 

REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego Rady Miasta  

w godzinach od 1000 do 1200. 

 

Pkt 1. 

 

Przewodniczący Rady pan Romuald REMISZEWSKI – otworzył  LIV  zwyczajną sesję 

Rady Miasta Działdowo. 

 

Ustawowy skład Rady wynosi - 21 radnych. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  aby włączyli się do elektronicznego systemu 

głosowania  i sprawdził obecność. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że w sesji uczestniczy 19 radnych.  Rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący powitał uczestniczących w  sesji:   

Pana Grzegorza MROWIŃSKIEGO – Burmistrza Miasta  

Pana Andrzeja WIŚNIEWSKIEGO – Zastępcę Burmistrza 

Panią Żanettę KŁYSZEWSKĄ-FIDORSKĄ – Sekretarz Miasta 

Pana Jakuba ZIĘTEGO - Radcę prawnego Urzędu Miasta 

Prezesów Spółek Miejskich i Dyrektorów jednostek organizacyjnych Miasta Działdowo, 

Przewodniczących Zarządu Osiedli,  

Naczelników Wydziałów i pracowników Urzędu Miasta,  

przedstawicieli lokalnych mediów oraz mieszkańców obecnych na Sali obrad  i oglądających    

obrady  za pośrednictwem Internetu.  

 

Przewodniczący odczytał klauzulę informacyjną dotyczącą transmisji obrad Rady Miasta. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. pkt 2. 

 

Zmiany porządku obrad. 
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 Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy 

są wnioski w sprawie zmiany  porządku obrad?  

Pan radny Leszek SOSNÓWKA - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w związku z wycofaniem skargi przez Skarżących   zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad 

poprzez zmianę brzmienia  punktu 19  i 20 porządku sesji. Nowe brzmienie punktu 19- podjęcie 

uchwały w sprawie umorzenia postępowania skargowego ( dot. skargi z dnia 1.02.2023 r.). 

Punkt 20 nowe brzmienie  podjęcie uchwały w sprawie: umorzenia postepowania skargowego 

( dot. skargi z dnia 13.02.2023 r.) 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, aby może wycofać poprzednie punkty,                                 

a wprowadzić  o nowym brzmieniu. 

Pan Leszek Sosnówka - zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 19 i 20                       

w to miejsce jako punkt 19 – podjęcie  uchwały w sprawie umorzenia postępowania 

skargowego (dot. skargi z dnia 1.02.2023 r.). Punkt 20 - podjęcie  uchwały w sprawie umorzenia 

postępowania skargowego (dot. skargi z dnia 13.02.2023 r.).  

Innych wniosków nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie zgłoszony wniosek.  

Rada  - 18 głosami „za”, przy 1- głosie „wstrzymującym się”  przyjęła zgłoszony wniosek.  

 

Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie  porządek obrad z przyjętymi zmianami. 

Rada  - 18 głosami „za”, przy 1- głosie „wstrzymującym się”  przyjęła porządek sesji. 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że  Rada będzie obradowała zgodnie z przyjętym 

porządkiem obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów L, LIII sesji. 

4. Sprawozdanie   Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał 

Rady. 

6. Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                                         

i stowarzyszenia gmin. 

7. Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek                                      

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 
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warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom oraz wysokość nagród przyznawanych nauczycielom 

zespołów placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto 

Działdowo 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego 

funduszu nagród za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej 

dla nauczycieli zespołów placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina-Miasto Działdowo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/424/22 Rady Miasta Działdowo z dnia                      

21 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/424/22 Rady Miasta Działdowo z dnia                   

21 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ulicy Spokojnej w Działdowie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Działdowo na rok 2023. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Działdowo na rok 2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miasta 

Działdowo na rok 2023. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia wniosku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 

położonej przy ul. Kościuszki w Działdowie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Działdowo. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: umorzenia postępowania skargowego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: umorzenia postepowania skargowego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia wniosku. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 

 

Przyjęcie protokołu z L sesji. 

 

 Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych                                 

z zapytaniem czy są uwagi do protokołu L sesji?  Uwag  do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o przyjęcie protokołu L sesji bez odczytywania.  

„Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”. Nie było głosów sprzeciwu. 
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Rada jednogłośnie – 19 głosami „za” przyjęła protokół  L sesji. 

 

Przyjęcie protokołu z LIII sesji. 

 

 Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych                                

z zapytaniem czy są uwagi do protokołu LIII sesji? Uwag  do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o przyjęcie protokołu LIII sesji bez odczytywania.  

„Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”. Nie było głosów sprzeciwu. 

Rada jednogłośnie – 19 głosami „za” przyjęła protokół  LIII sesji. 

(Protokoły  z głosowań  stanowią załączniki do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 4. 

 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że sprawozdanie Przewodniczącego Rady 

Miasta Działdowo o działaniach podejmowanych  w okresie międzysesyjnym obejmuje okres 

od  20 grudnia 2022 r. do 22 lutego 2023 r. 

 W  tym okresie w dniu 16 stycznia 2023 r. i  9 lutego 2023 r. odbyły się LII i LIII nadzwyczajne 

sesje Rady Miasta, podczas których  nie przedstawiałem sprawozdań, ponieważ  porządki tych  

sesji nie obejmowały  sprawozdania przewodniczącego rady. 

1. Dnia  9  stycznia 2023 r. –  Pan radny Zbigniew Kociela złożył interpelację – zapytanie 

do Burmistrza Miasta Działdowo.  

Dnia 10 stycznia 2023 r. interpelację przekazano Burmistrzowi Miasta, zamieszczono 

na BIP-ie i stronie Internetowej Urzędu Miasta.  

2. Dnia  9 stycznia 2023 r.  –  Burmistrz Miasta Działdowo złożył wniosek o zwołanie 

sesji Rady Miasta. 

LII nadzwyczajna sesja została zwołana na dzień 16 stycznia 2023 r. 

3. Dnia 10 stycznia 2023 r. – Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie przesłał akta 

prawomocnego orzeczenia dot. skargi Zbigniewa Kocieli na uchwałę nr XLIII/378/22 

Rady Miasta Działdowo. Można z nim zapoznać się w Biurze Rady. 

4. Dnia 13 stycznia 2023 r. - Pan radny Zbigniew Kociela złożył interpelację – zapytanie 

do Burmistrza Miasta Działdowo.  
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Dnia 16 stycznia 2023 r. interpelację przekazano Burmistrzowi Miasta, zamieszczono 

na BIP-ie i stronie Internetowej Urzędu Miasta.  

5. Dnia  19 stycznia 2023 r. –  Pan Leszek Sosnówka Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji przekazał projekty uchwał w sprawie: rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta Działdowo oraz w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

6. Dnia 20 stycznia 2023 r. – Wojewoda Warmińsko-Mazurski – wydał rozstrzygnięcie 

nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr LI/425/22 Rady Miasta Działdowo                        

z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów za 

poszczególne kryteria dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia w postępowaniu 

rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz rekrutacji kandydatów do klas 

pierwszych na uczniów publicznych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina-Miasto Działdowo w części dotyczącej § 3. 

Rozstrzygnięcie zostało przesłane Państwu radnym drogą elektroniczną. 

7. Dnia 26 stycznia 2023 r.- Burmistrz Miasta Działdowo przekazał sprawozdanie za rok 

2022 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w jednostkach prowadzonych przez Gminę-Miasto Działdowo. 

Sprawozdanie zostało przesłane Państwu radnym drogą elektroniczną. 

8. Dnia 26 stycznia 2023 r. – Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie przekazał 

prawomocne orzeczenie i zwrot akt ze skargi Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na 

uchwałę nr XLV/389/22 Rady Miasta Działdowo z dnia 14 lipca 2022 r. w sprawie 

uchwalenia Regulaminu korzystania z Cmentarza Komunalnego położonego przy ul. 

Leśnej w Działdowie.   

Orzeczenie  zostało przesłane Państwu radnym drogą elektroniczną. 

9. Dnia 30 stycznia 2023 r. – Burmistrz Miasta Lubawa  przekazał stanowisko Rady Miasta 

Lubawa w przedmiocie przebiegu drogi ekspresowej S5 na odcinku Wirwajdy-Nowe 

Marzy. 

Stanowisko Rady Miasta  Lubawa otrzymaliście Państwo radni drogą elektroniczną. 

10.  Dnia 1 lutego 2023 r. – wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Działdowo złożona przez 

Panie N.Z. i M.P.   

 Skarga została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Dnia 2 lutego 2023 r. – Burmistrz Miasta Działdowo złożył wniosek o zwołanie sesji 

Rady Miasta Działdowo. 

LIII nadzwyczajna sesja została zwołana na dzień 9 lutego 2023 r. 
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12. Dnia 3 lutego 2023 r. – do Rady Miasta Działdowo wpłynęło pismo podpisane przez 

Amatorów sportu dot. „doświetlenia” bieżni stadionu. Pismo otrzymaliście Państwo 

radni drogą elektroniczną. 

13. Dnia 6 lutego 2023 r. – wpłynęło pismo od właścicieli nieruchomości przy ul. 

Kościuszki i Katarzyny o informację w sprawie złożonego przez nich wniosku. 

14. Dnia 10 lutego 2023 r. -  Pan radny Zbigniew Kociela  złożył pismo do wiadomości 

Rady Miasta dot. wglądu do teczki Komisji statutowej 

15. Dnia 13 lutego 2023 r. – Wojewoda Warmińsko-Mazurski przekazał wg właściwości 

skargę na Burmistrza Miasta Działdowo złożoną przez P. N i M. Z. 

Skarga została przekazana do Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

16. Dnia 16 lutego 2023 r.  -  Komendant Powiatowy Policji w Działdowie przekazał 

informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta w roku 

2022. 

Zostanie ona przekazana do Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego. 

Informuję, że z przedstawionymi w sprawozdaniu  dokumentami można również się zapoznać 

w Biurze Rady. 

 

Ad. pkt 5. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Pan  Grzegorz MROWIŃSKI –   Burmistrz  Miasta przedstawił  sprawozdanie za okres 

od 21 grudnia 2022 r. do 22 lutego 2023 r.  Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

  

Ad. pkt 6. 

 

Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                            

i stowarzyszenia gmin. 

 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI –   Burmistrz Miasta – poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym ( tj. od 21 grudnia 2022 r. do dnia 22 lutego 2023 r. ) uczestniczył                                    

w posiedzeniu Zarządu  EZG „Działdowszczyzna”, które odbyło się dnia 17.01.2023 r. 

Omawiane były sprawy bieżące dotyczące Związku, zostały podjęte dwa ważne wnioski.  
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Pierwszy w sprawie przyjmowania odpadów komunalnych od podmiotów spoza obszaru 

działania Związku na instalację przeładunkową odpadów oraz sortownię w Działdowie. Druga 

podobna uchwała dotyczyła przyjmowania odpadów komunalnych dot. instalacji 

kompostowni. Dotyczy to przyjmowania odpadów od podmiotów, które nie są zrzeszone                        

w Związku. Podjęcie tych uchwał wygeneruje dodatkowe dochody dla Związku, co wiąże się 

z tym że nie będzie potrzeby podnoszenia opłaty za gospodarowanie śmieciami dla 

mieszkańców miasta i mieszkańców gmin, które tworzą  Ekologiczny Związek Gmin 

„Działdowszczyzna”. 

19 stycznia 2023 r. w Olsztynie odbyło się podsumowanie obchodów 15- lecia Polskiej Sieci 

Miast Cittaslow w tym spotkaniu uczestniczył pracownik odpowiedzialny za współpracę                         

z siecią i miastami, które do tej sieci należą. 

W ubiegłym roku Gmina-Miasto Działdowo przystąpiła do Spółki Społecznej Inicjatyw 

Mieszkaniowych. Spółka ta, zajmuje się budową mieszkań ogólnodostępnych dla mieszkańców 

poszczególnych gmin. Dnia 8 lutego 2023 r. w Bisztynku  odbyło się nadzwyczajne 

zgromadzenie wspólników.  Spółka ta, planuje docelowo pozyskać dwie nieruchomości                            

w mieście Działdowie. Działkę przy ul. Gminnej o pow. 23 ary, na której planuje budowę  

budynku wielorodzinnego - 19 mieszkań. Na dzień dzisiejszy działka ta jest w zasobie KOWR- 

u, są już zaawansowane działania w II kwartale 2023 r. działka ta zostanie przekazana do zasobu 

spółki. Jest już ogłoszona koncepcja na wykonanie tego bloku. Jeżeli ta koncepcja się pojawi 

prezes spółki na sesji rady  przedstawi radnym. 

Druga działka, którą zainteresowana jest spółka  jest własnością KOWR-u  położona jest przy 

rogu ulic Raginisa  i Dmowskiego. Jest to działka o pow. 5 ha, planowana ilość mieszkań na tej 

działce to 250 mieszkań. Przejęcie tej działki miałoby nastąpić w III bądź IV kwartale 2023 r.  

Planowane rozpoczęcie budowy bloku na pierwszej działce to II kwartał 2024 r. 

Dnia 24 stycznia 2023 r. odbyło się spotkanie obszaru funkcjonalnego Południowe Mazury, jest 

to twór, który obejmuje cztery powiaty: powiat działdowski, nidzicki, szczycieński i piski. 

Wszystkie gminy z tych powiatów, które wspólnie przymierzają się aby aplikować o środki                       

z Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury z nowej perspektywy. W spotkaniu 

uczestniczyli pracownicy odpowiedzialni za pozyskiwanie środków zewnętrznych. 

 

Ad. pkt 7. 

Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

 Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady -  zwrócił się do 

przewodniczących komisji  stałych Rady Miasta o przedstawienie sprawozdań.  
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Pani Wanda MILEWSKA - Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury  - 

poinformowała, że posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 20 lutego br.  Komisja przyjęła plan 

pracy na rok 2023 oraz zaopiniowała projekty uchwał Rady Miasta. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta w sprawie: ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek  i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom oraz wysokość nagród przyznawanych nauczycielom zespołów 

placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto Działdowo, 

- projekt uchwały sprawie: ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu 

nagród za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej  i opiekuńczej dla nauczycieli 

zespołów placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto Działdowo,   

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekty uchwał w sprawie zmiany Uchwały nr LI/424/22 Rady 

Miasta Działdowo  z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu  

oraz  projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/424/22 Rady Miasta Działdowo z dnia  21 

grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

Pan Jerzy CYBULSKI - Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała 20 lutego 2023 r.  Komisja 

pozytywnie 7 głosami „za” zaopiniowała  projekt uchwały Rady Miasta Działdowo w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej przy ul. 

Spokojnej  w Działdowie oraz  projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż             

w drodze przetargu nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki w Działdowie. Komisja 

zapoznała się z  informacją Koła Wędkarskiego „Sandacz” w Działdowie. 

Pan Adam SZCZYPIŃSKI – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

poinformował, że sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Finansów w okresie 

międzysesyjnym obejmuje okres od dnia 21 grudnia 2022 roku do dnia 22 lutego 2023 roku.  

W w/w okresie Komisja Budżetu i Finansów odbyła jedno posiedzenie w trybie 

stacjonarnym,  tj. 9 lutego 2023 roku.  

Na przedmiotowym posiedzeniu Komisja jednogłośnie - 13 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał Rady Miasta w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy - Miasto Działdowo na lata 2023 - 2030 oraz w sprawie: zmian w budżecie Gminy – 

Miasto Działdowo na rok 2023.   

Ponadto Komisja również jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła protokoły z poprzednich 

posiedzeń nr 44/22 i 45/22. Oprócz tego przyjęty został jednogłośnie plan pracy Komisji na rok 

2023. 

Pan Andrzej PRZYBYSZEWSKI – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych                          

i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym  obradowała                
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dwukrotnie tj. w dniu 16 stycznia  2023 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał 

w sprawie: określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem  „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 oraz w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy     

w zakresie dożywiania w formie zasiłku celowego na zakup posiłków lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Na posiedzeniu w dniu 8 lutego br.  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Miasta w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

„Senior+” w Działdowie. 

Pan Leszek GOŁĘBIEWSKI – Przewodniczący Komisji Sportu, Kultury Fizycznej, 

Turystyki i Rekreacji poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 

Pan Patryk PIEKARSKI  - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował,                        

że  w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie tuż przed sesją w dniu 

dzisiejszym. Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok, przyjęła plan 

pracy na 2023 rok. Wybrano także zespół do przeprowadzenia kontroli Miejskiego Domu 

Kultury w Działdowie w zakresie imprez zorganizowanych w roku 2022. Podsumowane zostały 

wyniki kontroli placówki oświatowej Szkoły Podstawowej nr 1.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poprosił panią radną Bogumiłę Redę o przedstawienie 

wyników kontroli.  

Pani Bogumiła Reda -   poinformowała,  że Kontrolę przeprowadził Zespół kontrolny w składzie: 

Teresa Żuchowska – Kierownik Zespołu, Bogumiła Reda – Członek Zespołu. Zespół dokonał kontroli 

na podstawie upoważnienia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Działdowo zgodnie z planem pracy 

Komisji na rok 2022. Kontrola odbyła się w dniu 24 stycznia 2023 r. 

Zakres kontroli obejmował: - dochody własne placówki.  

W roku 2022 – placówka zawarła 4 umowy najmu na łączną kwotę -  24 096,40 zł w tym – 22 589,80  

zł  wpłynęło w 2022 roku, natomiast kwota 8 057,03 zł wpłynęła w 2023 r. 

Środki z wynajmu zostały przeznaczone na zakup materiałów i pomocy edukacyjnych w kwocie 

11 875,90 zł oraz na remonty bieżące  – 5 747,96 zł  i na usługi – 4 929,20 zł. 

Trzy umowy dotyczyły wynajmu sali lekcyjnej na działalność gospodarczą oraz  jednej na wynajęcie 

pomieszczeń z przeznaczeniem na sklepik szkolny o powierzchni 10 m2 znajdujące się w budynku sali 

gimnastycznej. 

Ponadto obowiązuje umowa najmu z dnia 18 stycznia 2017 r. dotycząca nadajnika zlokalizowanego                 

w obrębie przedmiotu najmu. 



10 

 

Placówka zawarła 12 umów użyczenia (nieodpłatnie) sali gimnastycznej i tak: 2 umowy zawarte                     

z ZHP z siedzibą w Działdowie – na zorganizowanie 30 Finału WOŚP oraz zorganizowanie rajdu 

harcerskiego i festiwalu piosenki harcerskiej. 

3  umowy użyczenia sali gimnastycznej dla klubu sportowego DEKORGLAS – Działdowo; 

- umowa z Miejskim Klubem Sportowym „Działdowo”; 

- umowa z oddziałem Rejonowym PCK w Działdowie: 

 - umowa ze Szkołą Tańca FRESH FLOW z siedzibą w Działdowie; 

- umowa z Działdowskim Bractwem Rycerskim z siedzibą w Działdowie; 

 -  umowa z Kościołem Chrystusowym w Działdowie; 

oraz 2 - umowy użyczenia boiska ze sztuczną nawierzchnią dla Akademii Piłkarskiej Goalmania                           

z siedzibą w Działdowie w celu odbywania treningów piłki nożnej dla dzieci. 

Wyjaśnień podczas kontroli udzielił – Pan Jarosław Zwierz – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 1 w Działdowie. Zalecenia pokontrolne :  brak. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Pan Leszek SOSNÓWKA  - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, że  w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała trzykrotnie. W dniu 

17.01.2023 r. rozpatrywano wniosek mieszkańców z ulicy Kościuszki i Katarzyny oraz skargę 

na działalność Burmistrza Miasta Działdowo złożoną przez panią Annę Woźnicką. W dniu 

21.02.2023 r. Komisja rozpatrzyła wstępnie skargę na działalność Burmistrza Miasta 

Działdowo złożoną przez mieszkańców Działdowa oraz wniosek złożony przez tychże 

mieszkańców z dnia 13.02.2023 r. Komisja przyjęła również plan pracy na 2023 rok. W dniu 

23.02.2023 r. Komisja wstępnie rozpatrzyła uchwały o umorzeniu postepowania skargowego 

na działalność Burmistrza Miasta Działdowo. 

Pan Zbigniew KOCIELA – to już jest tradycją, że albo jestem pomijany albo stawiany 

na piedestał w niekoniecznie najlepszym świetle. Komisja statutowa odbyła się, więc jako jej 

przewodniczący powinien takowe sprawozdanie zdać. Pytanie, czy zechce go pan wysłuchać                

i wszyscy radni?   

Przewodniczący Rady – proszę bardzo. 

Pan Kociela – Szanowni Państwo, w dniu 2 lutego zwołałem posiedzenie doraźnej Komisji 

statutowej jako jej przewodniczący na dzień 10 lutego 2023 r. na godzinę 10-tą. Po otwarciu 

posiedzenia i stwierdzeniu jego prawomocności został zaproponowany nowy porządek obrad          

z punktem odwołanie przewodniczącego doraźnej Komisji statutowej. Po zażyłej dyskusji, 

która trwała jedną godzinę odbyło się głosowanie nad odwołaniem przewodniczącego doraźnej 

Komisji statutowej. W głosowaniu brało udział i w obradach komisji 15 radnych z 16, którzy 
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są stałymi członkami tej komisji. Głosami „za” czyli za odwołaniem było 9 osób, „przeciw” -

2,  4 - osoby „wstrzymały się” od głosu. 

Krótki komentarz do tego posiedzenia. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z zapytaniem czy to sprawozdanie? Czy komentarz? 

Pan radny Zbigniew Kociela – w sprawozdaniu, może być również komentarz… Sprawa miała 

charakter polityczny i personalny skierowany w kierunku mojej  osoby. Osoby, które przyszły 

reprezentujące Komitet pana Burmistrza Mrowińskiego wykazały się brakiem przygotowania 

do prac komisji ponieważ nie zapoznały się z protokołem, poza jedną może dwiema osobami, 

które to powiedziały ale to pozostawiam w wątpliwość gdyż dokumenty, które stanowią 

własność Rady Miasta szczególnie  Komisji statutowej przez trzy dni były przechowywane                    

w biurze pana Burmistrza. 

Pokrótce: sprawa ma charakter wyłącznie  polityczny i personalny skierowany w moją osobę                 

z uwagi na moją oczywistą krytykę niektórych działań pana Burmistrza Mrowińskiego. 

Przypomnę iż dokumenty z którymi chciałem się zapoznać były zabierane przez pana 

Burmistrza 8 lutego,  9 lutego i 10 lutego, które były cały czas przechowywane u niego. Nikt    

z radnych nie mógł się zapoznać z tymi dokumentami. O możliwości zapoznania się                         

z dokumentami dowiedziałem się 15 minut przed posiedzeniem komisji. Sprawa ma charakter 

naganny, polityczny  i jest mi   z tego powodu niezmiernie przykro. 

Dziękuję za uwagę! 

 Pa radny Patryk PIEKARSKI – mówi pan, że nie było protokołów, a my te protokoły 

dostaliśmy na skrzynki majlowe w materiałach sesyjnych, więc jaki pan miał utrudniony 

dostęp? 

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz –  nie chcę odnosić się do monologu pana 

radnego, ale wielokrotnie byłem tu wywoływany jako burmistrz, jako lider ugrupowania. 

Mówię tu przede wszystkim do mieszkańców naszego miasta, po trzech latach działalności 

komisji pan radny usprawiedliwia swoją nieudolność tym, że przez trzy dni protokół który miał 

na swojej skrzynce mejlowej, że nie miał do niego dostępu. Nie idźmy ta drogą, Szanowni 

Państwo. Czasami trzeba posypać sobie głowę, powiedzieć, że źle zrobiłem, nie potrafię tego 

zrobić, przerosło mnie to. Natomiast szukanie dzisiaj winnych, dookoła tego że się nie potrafiło 

czegoś zrobić, że się nic nie przygotowało, że przez praktycznie trzy lata Państwo słyszeli na 

każdej sesji, że komisja się nie spotkała, że komisja nie obradowała.  

Szanowni Państwo, ja  naprawdę chciałem przeprosić mieszkańców Działdowa za to co przed 

chwilą musieli wysłuchać, myślę że nie zasłużyli sobie na to, żeby mieć takiego przedstawiciela 

w Radzie Miasta. 
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Pan radny Zbigniew KOCIELA – Szanowni Państwo, panie Burmistrzu, pan najczęściej 

znajduje usprawiedliwienie dla siebie, dla ludzi ze swojego bliskiego otoczenia. Nie będę po 

raz kolejny powtarzał dlaczego te opóźnienia miały miejsce. Pan dziś po raz kolejny opowiada 

nieprawdę. Śmieszne jest to, że pan uczestnicząc w tej komisji chociaż nie był pan ani 

zaproszony, ani nie był pan wnioskodawcą zwołania tejże komisji, ani nie był pan autorem 

jakiegokolwiek projektu zmian w statucie. Jakiegokolwiek projektu uchwały, która dotyczyłaby 

prac tej komisji, pan dzisiaj wmawia, że ja nic nie przygotowałem. Otóż na pytania min. 

radnego Piekarskiego pokazywałem wszystkie dokumenty, które były potrzebne i niezbędne. 

Na zapytanie o jeden z punktów, nie będę przytaczał, pan radny Czeczot odniósł się 

merytorycznie. Dodam jeszcze, że po całym tym cyrku, który miał miejsce z Państwa strony 

pan Stanisław Czeczot również złożył rezygnację. Wprowadza pan opinię publiczną w błąd,     

te wszystkie dokumenty, które były przygotowane mam, mogę je przedstawić nawet dzisiaj ale 

nie będę nadużywał czasu, bo go szkoda. Wszystko było przygotowane i pan słyszał, albo ma 

pan problemy z pamięcią. 

Dziękuję! 

Pan Romuald REMISZEWSKI –jako Przewodniczący Rady chciałem zaznaczyć  panie 

radny - na posiedzenia komisji nie trzeba nikogo zapraszać, ludzie mogą przyjść, każdy                            

z mieszkańców, tym bardziej burmistrz. Natomiast musi pan stwierdzić fakt, że tych posiedzeń 

komisji nie było, było to potwierdzane podczas sprawozdań. Nie wiem dlaczego pan mówi,                        

że było wszystko przygotowane, że wszystko było zrobione, nie rozumiem. 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – nie ma sensu się do tego odnosić Wysoka 

Rado, a w szczególności przedstawiciele tej komisji której miał przyjemność albo 

nieprzyjemność przewodniczyć pan radny Kociela. Chcę Państwa poinformować, że zakładając 

taki scenariusz, ta komisja była nagrywana w całości jest zapis wideo. Czy Państwo mają coś 

przeciw żeby udostępnić publicznie zapis audio wideo z tej komisji. Jeżeli tak, to proszę                             

to zgłosić, jeżeli nie, to udostępnimy ten zapis żeby mieszkańcy sami mogli dokonać oceny 

zachowania pana przewodniczącego i pozostałych radnych. 

Dziękuję! 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – panie przewodniczący  w takim razie  wnioskuję aby 

wszystkie transmisje z komisji przedstawiali opinii publicznej, nawet te na których pisane są  

skargi na pana, później w dziwny sposób są one umarzane, bądź wycofywane. Jeżeli mówi pan 

o mnie, to proszę wziąć to również do siebie, nie tylko traktować personalnie po raz kolejny 

moją osobę na celowniku, natomiast siebie wybielać, wszystkich traktować proszę na równi.  

Pan radny Leszek SOSNÓWKA –– kolego radny,  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

nigdy dziwnie nie podejmuje decyzji. Posiedzenia komisji, gdzie są rozpatrywane skargi, 
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wnioski albo petycje kończy się głosowaniem członków komisji. Jeżeli wyniki głosowania 

pana nie zadowalają, mogę powiedzieć tylko- trudno. Jest tak jak w sądzie są dwie strony jeden 

jest niezadowolony, drugi zadowolony. Chciałbym podkreślić, że w obradach komisji oprócz 

dwóch członków którzy startowali w wyborach z Komitetu wyborczego pana Grzegorza 

Mrowińskiego są również osoby, które są powiązane z panem, są w pana kole radnych. Jest 

pełny pluralizm i każdy na komisji może wyrazić swoje zdanie poprzez wypowiedź słowną, lub 

w taki czy inny sposób głosując. Prosiłbym aby tego słowa nie używać i podkreślam z całą 

mocą, że obrady komisji są protokołowane i można wszystko sprawdzić. Teza o tym, że 

zapadają dziwne decyzje moim zdaniem nie ma żadnych podstaw. 

Dziękuję! 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI -  Burmistrz – Szanowni Państwo, jeszcze raz zwracam 

się z zapytaniem czy upublicznić to posiedzenie, dajmy szansę mieszkańcom ocenić czy to był 

cyrk, jednego aktora, czy wielu aktorów niech to ocenią mieszkańcy. Nie debatujmy jest zapis 

audio wideo z tej komisji. Znając, wiedząc co się będzie działo, na jednej komisji pan 

przewodniczący Kociela sam przyjął protokół bez głosowania, sam ogłosił przerwę na czas 

nieokreślony, wyszedł i zostawił wszystkich. Konsternacja niesamowita, my musimy takie 

zachowania dokumentować, ponieważ ma pan manię przekłamywania potem. Proszę się nie 

dziwić temu, że podjąłem taką decyzję, żeby to nagrać żeby mieszkańcy mogli to ocenić. Jeżeli 

Państwo nie mają żadnego sprzeciwu w tej kwestii, to my to jeszcze dzisiaj upublicznimy. 

Dziękuję! 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – nie chcę zabierać czasu, pan Burmistrz zadaje pytania 

z postawieniem tezy na tak. Jak słyszymy komisja była nagrywana, to celowe nagrywanie, żeby 

pan dzisiaj wszystkim mówił to co powiedział pan radny Kociela. Nie wstydzę się tego                            

co powiedziałem i jeżeli sprawi to panu przyjemność może pan to oczywiście za zgodą rady, 

może pan to opublikować. Będziemy na ten temat słyszeli, słuchali, mówili, rozmawiali itp. itd. 

Słucham pana wypowiedzi na temat prac działań komisji, a przypomnę panu i państwu że pana 

działania wyglądały tak, że godzinę przed rozpoczęciem komisji zebrał pan swoich ludzi po to 

żeby wydać im instrukcje i tylko radny Piekarski co nieco wyraził od siebie. Reszta 

niespecjalnie miała coś od siebie do powiedzenia, świadczy to wyłącznie  o …. I pozostawię to 

tak. Proponuję panu w przyszłości zapoznać się z przepisami ruchu drogowego, zanim będzie 

pan cokolwiek wyrażał na sesji Rady Miasta. 

Dziękuję! 

 Przewodniczący Rady – co ma sesja z przepisami ruchu drogowego? 

 Pan radny Piotr DEMSKI – widzę, że pan jest jakiś impulsywny i na każdych komisjach 

pan ciągle ma coś do powiedzenia. Pana opinia wśród mieszkańców jest bardzo zła, bo pozostali 
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radni nas jest 21  zachowują się normalnie. A pan: „a to ktoś na smyczy jest prowadzony”. 

Nigdy przez nikogo nie byłem na smyczy prowadzony, jestem tak niezależny jak Konstytucja 

Polska, nikt mnie nie przekona. Mam swoje przekonania i niech pan nie obraża radnych,                           

że radny to tam tego,  bo go ktoś prowadzi. Każdy ma swoje zdanie po to został wybrany przez 

mieszkańców, żeby uczciwie głosował, żeby uczciwie obradował a nie ciągle jakieś boksy.  

Mówią, że te wasze sesje niedługo będą trwały 24 godziny, jak pan  będziesz tak gadał. 

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – dziękuję, za te wyrażenie zgody na 

opublikowanie tego materiału. Nie chcę oceniać, nie oceniajmy już siebie. Te oceny zostawmy 

mieszkańcom, oni dokonają tej oceny myślę, że w najbliższych wyborach. Nie ma sensu tego 

ciągnąć. 

Dziękuję! 

 Pani radna Wanda MILEWSKA – proszę Państwa, proponuję 10 minut przerwy, po to 

byśmy wszyscy ochłonęli. 

 Pan radny Zenon GAJEWSKI – proszę Państwa, nie zamierzam zaogniać tej dyskusji 

ani prowadzić do jej przedłużania. To czy będzie możliwość obejrzenia posiedzenia komisji 

statutowej ostatniej, nie mam nic przeciwko temu. Chcę przypomnieć, że w tym momencie 

kiedy padł wniosek pana Piekarskiego podpisany przez innych radnych i zdecydowano się 

odwołać przewodniczącego Komisji statutowej pana Zbigniewa Kocielę, pan radny Kociela 

zdecydował się złożyć rezygnację, o tym tutaj nie było mowy. Natomiast mimo mojej 

propozycji żeby radni wycofali wniosek i żeby spokojnie radny Zbigniew Kociela wycofał 

swoją kandydaturę zrezygnował, nie chciano do tego dopuścić, wolano jednak powiem 

nieładnie „przegrillować” pana radnego Kocielę, bo ja to tak odebrałem. I mimo mojej prośby 

ten wniosek pana Zbigniewa  Kocieli został odrzucony. Stało się co się stało, to już jest po 

fakcie. Teraz rozpamiętywanie tego wydaje mi się niepotrzebnym zaognianiem sytuacji. A jeśli 

radni zdecydują, że mieszkańcy powinni oglądać tą ostatnią sesję statutową ja nie mam nic 

przeciwko temu. 

Dziękuję! 

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – panie radny, pan z jednej strony mówi                       

że nie będzie pan zaogniał sytuacji a z drugiej strony pan dorzuca węgla do tego grilla, tak                   

to określę. Drodzy Państwo, pan radny Kociela miał tak naprawdę trzy lata, żeby złożyć 

rezygnację. To nie był wniosek o odwołanie pana radnego, proszę to inaczej czytać, to był 

wniosek o uzdrowienie Komisji statutowej i o rozpoczęciu prac nad zmianą statutu, których tak 

naprawdę nie było przez całe trzy lata.  Żaden plan pracy nie wpłynął do Rady Miasta, który 

pokazywałby jak ta komisja ma pracować, żaden plan pracy nie został przyjęty, żadne 

propozycje nawet na posiedzenie tej komisji  został Państwu przekazany tylko plan pracy                           
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z pewnymi punktami. Do tych punktów, nie załączono żadnych materiałów co wcześniej było 

podnoszone i kwestionowane przez radnego do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 

Naprawdę potrzebujemy zmiany tego  statutu i nadszedł czas żeby skończyć z parodią                                

i pozorowaniem pewnych prac i to się stało. Teraz zobaczymy czy komisja w nowym składzie 

z nowym przewodniczącym podoła temu wyzwaniu ile czasu będzie potrzebowała, aby ten 

statut przyjąć. 

Dziękuję! 

 Pan radny Zenon GAJEWSKI – tytułem sprostowania: wniosek zgłaszany przez 

radnego Piekarskiego, wcale tam nie zawierał stwierdzenia o ile pamiętam o uzdrowieniu 

komisji, tylko wniosek był o odwołanie przewodniczącego komisji i to wszystko. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę /11:00/.  

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady LIV sesji /11:15/. 

 

Ad. pkt 8. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek                             

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom oraz wysokość nagród 

przyznawanych nauczycielom zespołów placówek oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina-Miasto Działdowo 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji   Oświaty i Kultury, 

która pozytywnie zaopiniowała projekt.   

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – zgłosił autopoprawkę do załącznika regulaminu:                          

w tabeli w pierwszym wierszu  zamiast liczby 250, powinno być  liczba 251. 

Projekt uchwały był szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji, jeżeli są pytania                           

to proszę o ich zadawanie. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu wobec tego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

zgłoszoną autopoprawkę. 

Rada  - jednogłośnie - 19 głosami „za” przyjęła zgłoszoną autopoprawkę. 
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 Przewodniczący  poddał pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu przedłożonym                              

w materiałach na sesję wraz z wprowadzoną autopoprawką. 

 

Rada -  jednogłośnie - 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr LIV/444/23 

w sprawie: ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek  i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw nauczycielom oraz wysokość nagród przyznawanych nauczycielom zespołów 

placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto 

Działdowo  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 9. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze 

specjalnego funduszu nagród za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej dla nauczycieli zespołów placówek oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto Działdowo 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. Związki zawodowe zrezygnowały z możliwości  wyrażenia opinii 

względem projektu tej uchwały 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji  Oświaty i Kultury. Po dyskusji                     

został  pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Pan Burmistrz – jeżeli są jakieś pytania od Państwa to proszę zadawać. 

Nikt z radnych nie zabrał   głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                                          

w materiałach  na sesję. 

Rada  - jednogłośnie - 19  głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr LIV/445/23 
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w sprawie: ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu 

nagród za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej dla 

nauczycieli zespołów placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina-Miasto Działdowo  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 10. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/424/22 Rady Miasta Działdowo                

z dnia   21 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych.  

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Oświaty i Kultury.  Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                    

i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym  w materiałach na 

sesję. 

Rada - jednogłośnie –  19 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr LIV/446/23 

w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/424/22 Rady Miasta Działdowo z dnia   21 grudnia 2022 

r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu ( uchwała stanowi załącznik 

do protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 11. 

  

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/424/22 Rady Miasta Działdowo                 

z dnia  21 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 
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Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych.  

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Oświaty i Kultury. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał   głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie   projekt uchwały. 

Rada - jednogłośnie – 19  głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr LIV/447/23 

 

w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/424/22 Rady Miasta Działdowo z dnia  21 grudnia 2022 

r.  w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu  (uchwała stanowi załącznik 

do protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 12. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ul. Spokojnej w Działdowie. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. 

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – czy tych działek, które szukamy w mieście aby 

sprzedać, czy mamy ich sporo  w zanadrzu. 

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – mamy tych działek bardzo dużo, 

prowadzimy ewidencję. Natomiast, żeby coś sprzedać musi to ktoś chcieć kupić. Jeżeli takie 

wnioski wpływają, to wtedy je procedujemy jak ten. W projekcie uchwały w uzasadnieniu 

macie Państwo opisane jaka to jest działka i jaka jest powierzchnia.  
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 Pani radna Wanda MILEWSKA – zwróciła się z zapytaniem gdzie jest ta ulica 

Spokojna? 

 Pan Burmistrz – poinformował, że jest to dawna ulica Hanki Sawickiej. 

Nie było więcej głosów w dyskusji, wobec czego Przewodniczący  Rady zamknął dyskusję                       

i poddał pod głosowanie  projekt uchwały.  

Rada - jednogłośnie - 19  głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr LIV/448/23 

w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej 

przy ul. Spokojnej w Działdowie (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 13. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Działdowo na rok 2023 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym 

przedłożony   w materiałach sesyjnych.  

Komisja Rewizyjna przedłożyła ten projekt, który jest załącznikiem do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                           

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                                             

w materiałach  na sesję. 

Rada  –  18 głosami „za”, przy 1- głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę 

 

nr LIV/449/23 

w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Działdowo na 

rok 2023  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół  z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 14. 
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Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków                           

i Petycji Rady Miasta Działdowo na rok 2023 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym 

przedłożony   w materiałach sesyjnych.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji złożyła ten plan do zatwierdzenia, jest on załącznikiem do 

projektu uchwały. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                           

i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada - jednogłośnie –  19 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr LIV/450/23 

w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Działdowo na rok 2023 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół  z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 15. 

   

Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych  Rady 

Miasta Działdowo na rok 2023. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym 

przedłożony  w materiałach sesyjnych.  

Projekty planów pracy zostały przyjęte przez wszystkie  Komisje stałe tj. Komisję Oświaty                         

i Kultury, Komisję Sportu, Kultury Fizycznej i Rekreacji, Komisję Spraw Społecznych                             

i Porządku Publicznego, Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki i Ochrony 

Środowiska na swoich posiedzeniach. Plany pracy są załącznikami do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                     

i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada -  jednogłośnie –  19 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr LIV/451/23 

w sprawie:  zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych  Rady Miasta Działdowo na rok 

2023 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół  z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 16. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia wniosku 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady- materiały związane                                    

z wnioskiem  złożonym  przez Mieszkańców ulic Kościuszki i Katarzyny w dniu 19.12.2022 r. 

w  sprawie odmowy wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego 

otwartego nieruchomości położonej w Działdowie oznaczonej jako działka 964/1, o pow. 

0,0125 ha, oraz projekt uchwały w  sprawie rozpatrzenia wniosku  przedłożony  przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji, zaopiniowany przez Radcę Prawnego Urzędu Miasta zostały 

Państwu radnym dostarczone w materiałach sesyjnych. 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – poinformował, że dnia 

19.12.2022 r. do Rady Miasta wpłynął wniosek złożony przez Mieszkańców ulic Kościuszki                  

i Katarzyny w sprawie odmowy wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieograniczonego otwartego nieruchomości niezabudowanej położonej w Działdowie 

oznaczonej jako działka nr  964/1.  

Komisja na posiedzeniu w dniu 17.01.2023 r. wstępnie rozpatrzyła sprawę. Pan Burmistrz 

wyjaśnił iż do Urzędu Miasta wpłynęło podanie o wykup w/wym. nieruchomości, która została 

wyceniona na kwotę 30 tyś. złotych. Wnoszący wniosek obawiają się, że po wykupie 

nieruchomości zostanie zablokowany dojazd do ich nieruchomości. Pan Burmistrz wskazał, że 

nieruchomość będąca przedmiotem sporu nie ma statusu drogi wewnętrznej więc nie jest drogą. 

Działka jest niezagospodarowana i zaśmiecona. Nowy właściciel będzie zobowiązany do 

utrzymania porządku, będzie płacił również  podatki. W wyniku dyskusji Komisja jednogłośnie    

uznała złożony wniosek  za bezzasadny. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pani Wnioskodawca  – składaliśmy wnioski o niesprzedawanie tej działki ze względu 

na to że wszyscy mają tam dojazd do swoich nieruchomości. Zostało to wszystko odrzucone. 

Tak samo ja złożyłam dwukrotnie swój wniosek o podzielenie mojej działki, który również 

został odrzucony. Druga działka, która byłaby z mojej posesji wydzielona, jedyny jaki możliwy 

jest dojazd od ul. Kościuszki przez tą działkę, która została wyznaczona do sprzedaży. Również 
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został odrzucony w związku z tym wszyscy byliśmy zaniepokojeni, że taka sytuacja nastąpiła, 

dojazdy do działek będą ograniczone.  Przyjęliśmy też tą informację od Urzędu Miasta, od pana 

Burmistrza, że działka idzie na sprzedaż. Podjęłam decyzję, że stanę do przetargu. 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – wyjaśnił, że ta działka nie stanowi dojazdu 

do żadnej innej działki. Każdy właściciel działki aby mógł korzystać z wjazdu musi uzgodnić 

ten wjazd z Urzędem Miasta. Tak naprawdę żadna z przylegających działek nie uzgadniała 

nigdy żadnego wjazdu. Działki sąsiednie mają uzgodnione wjazdy od ulicy Kościuszki, bądź 

od ulicy Katarzyny. Przez tą działkę nie jest ustanowiona służebność przejazdu dla żadnego                   

z właścicieli działek, ani nie stanowi ona jak było tu wcześnie wspomniane drogi publicznej. 

Faktem jest, że w wyniku podziału działki pani przedmówczyni, działka wydzielona z jej 

działki mogłaby mieć dojazd przez tą działkę pod warunkiem że ta działka byłaby 

sklasyfikowana jako droga publiczna. Ponieważ nie jest, w związku z powyższym Burmistrz 

czy organ musiał odmówić uzgodnienia podziału tej działki. Natomiast działka, która mogłaby 

powstać z podziału (mówiłem dokładnie na jednej i drugiej Komisji) może być skomunikowana 

poprzez ustanowienie służebności przez już istniejącą działkę od strony ul. Katarzyny 

ewentualnie poprzez zmianę planu zagospodarowania i wytyczenie ciągu jezdnego od ul. 

Łąkowej. 

 Radna pani Wanda MILEWSKA – skoro jest to działka sporna, wielu sąsiadów nie 

wyraża zgody na zakup, to najsprawiedliwszą formą było by  stanięcie do  przetargu i wygra 

ten  komu jest najbardziej potrzebna, to byłoby najsprawiedliwsze. 

Radny pan Adam SZCZYPIŃSKI – mówimy o przetargu,  nie ma mowy czy  ma być 

ograniczony czy nieograniczony. Można np. zaproponować Państwu  przetarg ograniczony, 

tylko do tych osób które będą zainteresowane zakupem ewentualnym. 

Radny pan Zbigniew KOCIELA –  zgadzam się z moim przedmówcą już podczas prac 

komisji rozmawialiśmy i z mojej strony padła sugestia do pana Burmistrza aby dać możliwość 

stronom zainteresowanym aby się określiły i skomunikowały się z panem Burmistrzem aby 

podjął stosowną decyzję. 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – to nie jest ten etap, najpierw  Państwo 

podejmujecie  decyzję o sprzedaży, a potem organ wykonawczy podejmuje decyzję czy będzie 

to formie ograniczonego czy nieograniczonego przetargu. Jeżeli Państwo podejmiecie taką 

decyzję, to na pewno osoby zainteresowane skontaktują się  ze mną.  

Radny pan Marcin OGRODOWCZYK – myślę, że jesteśmy na tym etapie, że miasto 

powinno pozbywać się takich działek ponieważ tam jest wiecznie bałagan. To są małe działki, 

może finansowo jednorazowo nie przyniosą nam dużych korzyści, ale z biegiem czasu zrobi 
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się z tym porządek w tych nieruchomościach, które zalegają. Trzeba sprzedawać takie działki 

jeżeli są chętni mieszkańcy. 

    Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji wobec czego 

Przewodniczący  zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu 

przesłanym radnym  w materiałach  na sesję. 

Rada – jednogłośnie -  19 głosami „za”,   podjęła uchwałę 

 

nr LIV/452/23 

 

w sprawie:  rozpatrzenia wniosku (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół   głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 17. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 

położonej przy ul. Kościuszki w Działdowie 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym 

przedłożony  w materiałach sesyjnych.  

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska, 

która wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                                             

w materiałach  na sesję. 

Rada –  jednogłośnie -  19 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

 

nr LIV/453/23 

 

w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej 

przy ul. Kościuszki w Działdowie  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół   głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad. pkt 18. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Działdowo 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – materiały związane ze skargą  

oraz projekt uchwały w  sprawie rozpatrzenie skargi z dnia 15.12.2022 roku złożoną przez panią 

A. W.  na działalność Burmistrza Miasta w związku z niewykonywaniem przez niego czynności 

nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, przedłożony  przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji,  zaopiniowany przez Radcę Prawnego Urzędu Miasta 

zostały Państwu Radnym dostarczone w materiałach sesyjnych. 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji –  poinformował, że w dniu 

15.12.2022r. wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Działdowo w związku                                                       

z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu 

dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 17.01.2023 r. wstępnie rozpatrzyła 

złożoną skargę oraz zapoznała się z wyjaśnieniami złożonymi przez Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej oraz Burmistrza Miasta. Z wyjaśnień złożonych przez Burmistrza 

wynika, że dostęp do usługi będącej przedmiotem skargi zapewnia Gminie-Miasto Działdowo 

firma zewnętrzna GIAP Sp. z o.o. w Warszawie. Wynika, że usługa działa prawidłowo                                 

i przedmiotowe zbiory danych udostępniane są publicznie na portalu mapowym pod 

wskazanym adresem internetowym. Pan Burmistrz poinformował również, iż przedmiotowe 

dane przestrzenne zostały poddane sprawdzeniu w walidatorze dostępnym na stronie 

internetowej  co potwierdziło ich poprawność. 

Komisja jednogłośnie uznała złożoną skargę za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                    

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                                             

w materiałach  na sesję. 

Rada –  18 głosami „za”, przy 1-głosie  „wstrzymującym się”  podjęła uchwałę 

 

nr LIV/454/23 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Działdowo  (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu) 
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(Protokół   głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 19. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: umorzenia postępowania skargowego 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – materiały związane ze skargą  

złożoną przez Panie N.Z. i  M.P. na nieprzestrzeganie przez Burmistrza Miasta obowiązujących, 

znowelizowanych przepisów prawa oświatowego oraz projekt uchwały w  sprawie  umorzenia 

postępowania skargowego, przedłożony przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji,  

zaopiniowany przez Radcę Prawnego Urzędu Miasta zostały Państwu radnym dostarczone                       

w materiałach przed sesją. 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – wyjaśnił, iż w związku                                

z wycofaniem  przez Skarżące skargi na działalność Burmistrza z dnia 1.02.2023 r. Komisja                      

na posiedzeniu w dniu 23.02.2023 r. jednogłośnie podjęła wstępną uchwałę                                                               

o umorzeniu postepowania skargowego na działalność Burmistrza Miasta Działdowo.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                    

i poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                    

Rada –  18 głosami „za”, przy 1-głosie  „wstrzymującym się”  podjęła uchwałę 

 

nr LIV/455/23 

 

w sprawie: umorzenia postępowania skargowego (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół   głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 20. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: umorzenia postępowania skargowego 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – materiały związane ze skargą  

złożoną przez skarżących  Państwo N.Z i M. Z. oraz projekt uchwały w  sprawie umorzenia  

przedłożony  przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji,  zaopiniowany przez Radcę Prawnego 

Urzędu Miasta zostały Państwu radnym dostarczone w materiałach przed sesją. 
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Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – wyjaśnił, iż w związku                                

z  wycofaniem przez Skarżących  skargi z dnia 13.02.2023 r. na działalność Burmistrza Miasta 

Działdowo. Komisja na posiedzeniu w dniu 23.02.2023 r. jednogłośnie podjęła wstępną 

uchwałę o umorzeniu postepowania skargowego na działalność Burmistrza Miasta Działdowo. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                    

i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada –  18 głosami „za”, przy 1-głosie  „wstrzymującym się”  podjęła uchwałę 

 

nr LIV/456/23 

w sprawie: umorzenia postępowania skargowego (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 21. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia wniosku 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – wniosek  złożony  przez  

Państwo N.Z. i M.Z w dniu 13.02.2023 r. w  sprawie dostosowania treści uchwał Rady Miasta 

do obowiązujących przepisów prawa oraz projekt uchwały w  sprawie rozpatrzenia wniosku  

przedłożony  przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji,  zaopiniowany przez Radcę Prawnego 

Urzędu Miasta zostały Państwu radnym dostarczone w materiałach przed sesją . 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – w dniu 13.02.2023 r. do Rady 

Miasta  wpłynął wniosek do Rady Miasta złożony przez Państwa  Z.         o dostosowanie 

uchwał Rady Miasta dotyczący zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży                                 

i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców do szkół poza granicami miasta Działdowo. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  na posiedzeniu w dniu 21.02.2023 r. jednogłośnie  uznała 

złożony wniosek za zasadny. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                 

i poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

 Rada –  18 głosami „za”, przy 1- głosie  „wstrzymującym się”  podjęła uchwałę 

 

nr LIV/457/23 
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w sprawie:  rozpatrzenia wniosku (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół   głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 22. 

 

Wolne wnioski i informacje 

 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – w związku z wakatem na stanowisku 

przewodniczącego  doraźnej komisji statutowej, zwracam się do Pana z prośbą o zwołanie tej 

komisji w celu wyboru nowego przewodniczącego tej komisji i tchnięcia prac w tą komisję. 

 

Ad. pkt 23. 

 

                                                             Zamknięcie sesji 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad pan Romuald REMISZEWSKI - 

Przewodniczący Rady zamknął obrady LIV  sesji Rady Miasta /12:00/ 

 

 

Protokołowała:                                                                                   Przewodniczący Rady:           

R. Biełkowska                                                                                     Romuald Remiszewski 


